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Rada Miejska w Lipsku 

Protokół nr XXXVI/2021 

XXXVI Sesja w dniu 26 kwietnia 2021  

Obrady rozpoczęto 26 kwietnia 2021 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:03 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Andrzej Barański 

2. Mirosława Urszula Jabłońska 

3. Cezary Krukowski 

4. Marcin Lenart 

5. Jan Zbigniew Łepecki 

6. Andrzej Łyjak 

7. Roman Madejski 

8. Włodzimierz Marian Marek 

9. Włodzimierz Adam Misiak 

10. Andrzej Nowak 

11. Michał Hubert Patyk 

12. Iwona Bożena Przepiórka 

13. Łukasz Sajdak 

14. Marian Szymczyk 

15. Witold Józef Wypchło 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Jacek Wielorański – Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko  

2. Kazimierz Czerwonka – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko 

3. Anna Woźniak – Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko 

4.  Grzegorz Kusio - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego 

5. Mirosław Łojek – Inspektor ds. edukacji 

6. Wojciech Krasiński – Inspektor ds. zarządzana kryzysowego, ochrony ludności i spraw 

obywatelskich 

 

1. Otwarcie obrad sesji 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart otworzył obrady XXXVI sesji Rady 

Miejskiej w Lipsku i powitał wszystkich zgromadzonych. Oddał głos Burmistrzowi Miasta i 

Gminy Lipsko. Jacek Wielorański przedstawił zebranym nowo powołanego Zastępcę 

Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko Pana Kazimierza Czerwonkę, który wyraził nadzieję na 

udaną współpracę z Radnymi Rady Miejskiej w Lipsku. 

 

2. Stwierdzenie kworum 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Lipsku Marcin Lenart, na podstawie listy obecności, 

stwierdził kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
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3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

4. Przyjęcie Protokołu Nr XXXII/2021 z sesji w dniu 25 stycznia 2021r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia Protokołu Nr XXXII/2021 z sesji w dniu 25 stycznia 2021r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Protokół Nr XXXII/2021 z sesji w dniu 25 stycznia 2021r. został przyjęty jednogłośnie.  

 

5. Przyjęcie Protokołu Nr XXXIII/2021 z sesji w dniu 24 lutego 2021r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia Protokołu Nr XXXIII/2021 z sesji w dniu 24 lutego 2021r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Protokół Nr XXXIII/2021 z sesji w dniu 24 lutego 2021r. został przyjęty jednogłośnie. 

 

6. Przyjęcie Protokołu Nr XXXIV/2021 z sesji w dniu 15 marca 2021r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia Protokołu Nr XXXIV/2021 z sesji w dniu 15 marca 2021r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Marian Marek, Włodzimierz Adam Misiak, 

Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef 
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Wypchło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Roman Madejski, Iwona Bożena Przepiórka 

Protokół Nr XXXIV/2021 z sesji w dniu 15 marca 2021r został przyjęty większością głosów.  

 

7. Przyjęcie Protokołu Nr XXXV/2021 z sesji w dniu 26 marca 2021r 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia Protokołu Nr XXXV/2021 z sesji w dniu 26 marca 2021r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Iwona Bożena Przepiórka 

Protokół Nr XXXV/2021 z sesji w dniu 26 marca 2021r. został przyjęty większością głosów.  

 

8. Zatwierdzenie sprawozdania z wykonania planu finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Lipsku za rok 2020 
a) Wystąpienie Przewodniczącego Rady Społecznej SPZPOZ w Lipsku 

Mirosław Łojek odczytał  protokół Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Lipsku oraz uchwałę Nr 1/2021 Rady Społecznej 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Lipsku z dnia 20 

kwietnia 2021r. w sprawie opinii dotyczącej sprawozdania z wykonania planu finansowego 

SPZPOZ. Protokół oraz uchwała są załącznikami do niniejszego protokołu.  

b) Podjęcie Uchwały Nr XXXVI/195/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2020 Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki 

Zdrowotnej w Lipsku 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcia Uchwały Nr XXXVI/195/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za rok 2020 Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Lipsku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała Nr XXXVI/195/2021 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2020 Samodzielnego Publicznego Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Lipsku została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

9. Przyjęcie sprawozdania z wykonania Uchwały XVII/88/2019 Rady Miejskiej w Lipsku 

z dnia 25 listopada 2019 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i 

Gminy Lipsko z organizacjami oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. z 2019 r. poz. 688; zm.: Dz. 

U. z 2019 r. poz. 1570) na rok 2020 
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Wojciech Krasiński, inspektor ds. zarządzana kryzysowego, ochrony ludności i spraw 

obywatelskich przedstawił sprawozdanie ze współpracy z organizacjami pozarządowymi w 

2020r., które jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia sprawozdania z wykonania Uchwały XVII/88/2019 Rady Miejskiej w Lipsku z dnia 

25 listopada 2019 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy 

Lipsko z organizacjami oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. z 2019 r. poz. 688; zm.: Dz. U. z 2019 r. poz. 

1570) na rok 2020.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Sprawozdanie z wykonania Uchwały XVII/88/2019 Rady Miejskiej w Lipsku z dnia 25 

listopada 2019 r. w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Lipsko 

z organizacjami oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie (Dz. U. z 2019 r. poz. 688; zm.: Dz. U. z 2019 r. poz. 

1570) na rok 2020 zostało przyjęte jednogłośnie. 

 

10. Podjęcie uchwał: 

 

a) Uchwała Nr XXXVI/196/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji – Listu otwartego 

„Alarm! Stop zabójczemu GMO - Stop niebezpiecznej szczepionce” 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXVI/196/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji – Listu otwartego „Alarm! 

Stop zabójczemu GMO - Stop niebezpiecznej szczepionce”.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała Nr XXXVI/196/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji – Listu otwartego „Alarm! 

Stop zabójczemu GMO - Stop niebezpiecznej szczepionce” została przyjęta jednogłośnie.  

 

b) Uchwała Nr XXXVI/197/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej opinii w 

sprawie przeprowadzenia referendum ludowego 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXVI/197/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej opinii w sprawie 

przeprowadzenia referendum ludowego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
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Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała Nr XXXVI/197/2021 w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej opinii w sprawie 

przeprowadzenia referendum ludowego została przyjęta jednogłośnie. 

 

c) Uchwała Nr XXXVI/198/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 

zryczałtowanego dodatku energetycznego 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXVI/198/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 

zryczałtowanego dodatku energetycznego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała Nr XXXVI/198/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o wypłatę 

zryczałtowanego dodatku energetycznego została przyjęta jednogłośnie. 

 

d) Uchwała Nr XXXVI/199/2021w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXVI/199/2021w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała Nr XXXVI/199/2021w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

e) Uchwała Nr XXXVI/200/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Miasto 

i Gminę Lipsko wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki Zakład Usług Komunalnych w 

Lipsku Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko wyjaśnił potrzebę podjęcia uchwały w 

celu uporządkowania majątku miasta i gminy Lipsko. Burmistrz dodał, że mamy w tej 

sprawie pozytywną opinię jednostki dofinansowującej. Ponadto dzięki przekazaniu 

składników majątku, z którego korzysta Zakład Usług Komunalnych w Lipsku świadcząc 

usługi dla mieszkańców gminy, będzie istniała możliwość pozyskania przez ZUK środków 

zewnętrznych na realizację inwestycji.  

Roman Madejski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zwrócił uwagę zebranych na to, że spółka 
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w 2019 r wystąpiła do Dyrektora Krajowej Informacji Skarbowej w sprawie wydania 

interpretacji indywidualnej dotyczącej podatku od towarów i usług w zakresie uznania 

wnoszonej aportem do Spółki dofinansowanej infrastruktury wodociągowej i kanalizacyjnej. 

Opinia mówiła o tym, że nie będzie konieczności odprowadzania podatku VAT. Dlaczego 

zatem został on naliczony? 

Anna Woźniak, Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko powiedziała, że w opinii nie było 

wymienionych wszystkich składników przekazywanego majątku, między innymi chodzi o 

ujęcie wody, które już podlega podatkowi VAT. Podatek ten podlega odliczeniu więc 

zapłacony podatek gmina odzyska. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXVI/200/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Miasto i 

Gminę Lipsko wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki Zakład Usług Komunalnych w 

Lipsku Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.  

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał 

Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, Witold Józef Wypchło 

Uchwała Nr XXXVI/200/2021 w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie przez Miasto i 

Gminę Lipsko wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki Zakład Usług Komunalnych w 

Lipsku Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością została przyjęta większością głosów. 

 

f) Uchwała Nr XXXVI/201/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów zlokalizowanych w rejonie ul. 

Zwoleńskiej w mieście Lipsko 
Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko przedstawił zasadność podjęcia 

powyższej uchwały, która ma służyć lepszemu zagospodarowaniu tego terenu oraz ułatwień 

dla ewentualnych przedsiębiorców. 

Włodzimierz Marian Marek, Radny Rady Miejskiej w Lipsku powiedział, że jego zdaniem 

plan powinien być rozszerzony wzdłuż ciągu drogi 79 do wsi Dąbrówka. Te tereny w 

przyszłości gdy powstanie obwodnica, będą bardziej atrakcyjne do inwestowania i pod 

budownictwo mieszkaniowe. 

Kusio Grzegorz, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego powiedział, że uchwała powinna zostać podjęta w takim kształcie natomiast 

tereny, o których wspomniał Pan Radny poddamy głębszej analizie i będą one uchwalane 

później. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko potwierdził, że zmiany są konieczne 

teraz ponieważ powstają bloki przy ul.  Zwoleńskiej, ale sugestie Pana Radnego są 

uzasadnione i plan będzie jeszcze modyfikowany. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXVI/201/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów zlokalizowanych w rejonie ul. Zwoleńskiej w 

mieście Lipsko.  

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej 

Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, 

Witold Józef Wypchło 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Włodzimierz Marian Marek 

Uchwała Nr XXXVI/201/2021 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenów zlokalizowanych w rejonie ul. Zwoleńskiej w 

mieście Lipsko została przyjęta większością głosów. 

 

g) Uchwała Nr XXXVI/202/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Lipskiemu na wykonanie jednostronnego chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1912W 

Leszczyny - Krępa Kościelna w m. Krępa Kościelna na odcinku od skrzyżowania z 

drogą wewnętrzną o nr ewid. działki 265, do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 747 

na długości 280mb wraz z wykonaniem peronu przystankowego 
Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko potwierdził, że uchwała ta powstała  

dzięki zaangażowaniu Radnego Andrzeja Barańskiego, który od dawna zabiegał by ten ciąg 

pieszy powstał. - Udało nam się dojść do porozumienia ze Starostwem Powiatowym i 

inwestycja zostanie wykonana wspólnie z Powiatowym Zarządem Dróg Publicznych w 

Lipsku. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXVI/202/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Lipskiemu na wykonanie jednostronnego chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1912W 

Leszczyny - Krępa Kościelna w m. Krępa Kościelna na odcinku od skrzyżowania z drogą 

wewnętrzną o nr ewid. działki 265, do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 747 na długości 

280mb wraz z wykonaniem peronu przystankowego.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała Nr XXXVI/202/2021 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 

Lipskiemu na wykonanie jednostronnego chodnika wzdłuż drogi powiatowej nr 1912W 

Leszczyny - Krępa Kościelna w m. Krępa Kościelna na odcinku od skrzyżowania z drogą 

wewnętrzną o nr ewid. działki 265, do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 747 na długości 

280mb wraz z wykonaniem peronu przystankowego została przyjęta jednogłośnie. 

 

h) Uchwała Nr XXXVI/203/2021 w sprawie zmian w Uchwale Nr XXX/168/2020 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 11 grudnia 2020r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lipsko na lata 2021-2027 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXVI/203/2021 w sprawie zmian w Uchwale Nr XXX/168/2020 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 11 grudnia 2020r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lipsko na lata 2021-2027.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała Nr XXXVI/203/2021 w sprawie zmian w Uchwale Nr XXX/168/2020 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 11 grudnia 2020r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lipsko na lata 2021-2027 została przyjęta jednogłośnie. 

 

i) Uchwała Nr XXXVI/204/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2021 Nr XXX/169/2020 z dnia 11 grudnia 2020 roku 
Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko omówił najważniejsze zmiany w 

uchwale budżetowej. Zmniejszono plan dochodów bieżących o kwotę 72.333zł, w tym:                 

z tytułu części oświatowej subwencji ogólnej zmniejszono dochody o kwotę  74.033zł, oraz 

pozostałe dochody bieżące zwiększono o kwotę 1.700zł. W ramach dochodów majątkowych 

wprowadzono środki Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 pozyskane w ramach 

Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych w kwocie 1.200.000zł. Środki zostaną 

przeznaczone na zwodociągowanie północno zachodniej części gminy Lipsko poprzez 

budowę ujęcia wody w msc. Leszczyny. Dokonano także zmian w planie wydatków.  Zmiany 

wynikające z bieżącej działalności jednostki, czyli wprowadzono środki w wysokości 

600.000zł na remont drogi gminnej nr 190308W Walentynów – Długowola.  W ramach 

zadania zostanie wymieniona nawierzchnia asfaltowa wraz z poprawą nośności podbudowy, 

zwiększono kwotę środków na remonty peronów przystanków autobusowych o kwotę 

17.500zł, zwiększono plan wydatków na realizację zadania bieżącego  dotyczącego 

opracowania dokumentacji technicznej kompleksowego monitoringu miejskiego na terenie 

miasta Lipska o kwotę 3.600zł, zwiększono plan wydatków na usługę weterynaryjną 

targowiska miejskiego o kwotę 8.000zł. Dokonano zmiany w planie wydatków majątkowych: 

wprowadzono zadanie inwestycyjne polegające na zwodociągowaniu obszarów wiejskich na 

terenie gminy Lipsko w kwocie 1.200.000zł, tj. w kwocie otrzymanego wsparcia finansowego 

z Funduszu Inwestycji Lokalnych, przeznaczono kwotę 25.000zł na pomoc rzeczową dla 

Powiatu Lipskiego na realizację zadania Powiatu pn. ,,Wykonanie jednostronnego chodnika 

wzdłuż drogi powiatowej nr 1912W Leszczyny - Krępa Kościelna w miejscowości Krępa 

Kościelna, na odcinku od skrzyżowania z drogą wewnętrzną o nr ewidencyjnym działki 265 

do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 747 na długości 280mb z wykonaniem peronu 

przystankowego”. Środki zabezpieczone w budżecie zostaną przeznaczone na zakup 

materiałów brukarskich; zwiększono plan wydatków zadania inwestycyjnego na przebudowę 

drogi gminnej nr 190301W Leopoldów – Gruszczyn o kwotę 220.000zł. Zwiększenie kwoty 

środków zabezpieczy realizację drugiego etapu  zadania i zakończenie tego zadania w pełnym 

zakresie; wprowadzono także nowe zadanie inwestycyjne polegające na przebudowie drogi 

wewnętrznej na działce gminnej nr 281 w miejscowości Walentynów w kwocie 50.000zł. 

Środki zostaną przeznaczone na położenie  nakładki asfaltowej na istniejącej nawierzchni 

tłuczniowej; zwiększono plan wydatków zadania inwestycyjnego polegającego na 

termomodernizacji ściany zachodniej garażu OSP Maruszów o kwotę 2.000zł. Zwiększenie 

wynika z konieczności wykonania audytu energetycznego budynku strażnicy; wprowadzono 

środki w kwocie 40.000zł na wkład własny Miasta i Gminy Lipsko w realizacji dwóch zadań 

inwestycyjnych polegających na wykonaniu instalacji odnawialnych źródeł energii na 

strażnicy OSP w Maruszowie (30.000zł) oraz strażnicy OSP w Woli Soleckiej (10.000zł). 
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Miasto i Gmina planuje złożyć wnioski o dofinansowanie w ramach ogłoszonych przez 

WFOŚiGW naborów wniosków do programu z zakresu ochrony powietrza wspierające 

działalność ochotniczych straży pożarnych; wycofano z realizacji roku 2021 zadania budowy 

oświetlenia ulicznego w msc. Walentynów . Po analizie istniejących rozwiązań technicznych 

uznano, że istniejąca infrastruktura oświetleniowa jest jeszcze technicznie wystarczająca i nie 

wymaga pilnej ingerencji. Środki w kwocie 20.000zł zostały przeznaczone na infrastrukturę 

drogową. 

Andrzej Barański, Radny Rady Miejskiej w Lipsku poprosił o informację na temat budowy 

wodociągu w Leszczynach. Mieszkańcy skarżą się, bo woda nie nadaje się do spożycia, 

jedynie na cele gospodarcze.  

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko odpowiedział, że to zadanie będzie 

realizowane przez Zakład Usług Komunalnych w Lipsku.  W sierpniu lub we wrześniu 

zostanie ogłoszony przetarg. Czekamy na rozpoczęcie nowej perspektywy finansowania, 

gdzie są środki na kanalizację i na wodociągi. Jeśli Jednostka Wdrażania Programów 

Unijnych zdąży ze sprawami proceduralnymi to pojawią się nabory wniosków, na które 

będziemy aplikować. Mieszkańcy muszą się uzbroić w cierpliwość, w przyszłym roku to 

ujęcie powinno już funkcjonować. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXVI/204/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2021 Nr XXX/169/2020 z dnia 11 grudnia 2020 roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała Nr XXXVI/204/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2021 Nr XXX/169/2020 z dnia 11 grudnia 2020 roku została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

j) Uchwała Nr XXXVI/205/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

pomieszczeń położonych w budynku Publicznej Szkoły Podstawowej w Lipsku 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXXVI/205/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

pomieszczeń położonych w budynku Publicznej Szkoły Podstawowej w Lipsku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Andrzej Barański, Mirosława Urszula Jabłońska, Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Jan 

Zbigniew Łepecki, Andrzej Łyjak, Roman Madejski, Włodzimierz Marian Marek, 

Włodzimierz Adam Misiak, Andrzej Nowak, Michał Hubert Patyk, Iwona Bożena Przepiórka, 

Łukasz Sajdak, Marian Szymczyk, Witold Józef Wypchło 

Uchwała Nr XXXVI/205/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu 

pomieszczeń położonych w budynku Publicznej Szkoły Podstawowej w Lipsku została 

przyjęta jednogłośnie. 
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11. Sprawy różne. 
Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku poprosił o interwencje przy szkole w 

Lipie Miklas, chodzi o czyszczenie rynien i ich sprawdzenie. Radny zauważył, że  są one 

dziurawe i przeciekają. 

Andrzej Nowak, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zwrócił uwagę na to, że w parku w Lipsku 

zostały usunięte drzewa i gdy przyjdą upały nie będzie cienia. Radny zapytał czy jest przepis 

pozwalający na umieszczenie informacji o zakazie wyprowadzania psów na trawniki. Zapytał 

też o możliwość umieszczenia koszy na odpady po psach, bo nie mogą one być wrzucane 

razem z innymi odpadami. 

Roman Madejski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał o możliwość zamontowania 

oświetlenia na drodze od ul. Iłżeckiej w kierunku Jelonka.  

Iwona Bożena Przepiórka, Radna Rady Miejskiej w Lipsku zadała pytanie w sprawie odbioru 

przez Spółkę odpadów rolniczych w postaci big- bagów, włókniny oraz worków po 

nawozach. Rolnicy się skarżą, że nikt nie chce odbierać tych odpadów. 

Jacek Wielorański, Burmistrz Miasta i Gminy Lipsko podziękował Radnemu Krukowskiemu 

oraz mieszkańcom za aktywność i dbanie o budynek po byłej szkole w Lipie Miklas. 

Powiedział, że kompleksowo będzie wykonany remont dachu i rynien, później wymiana 

okien. Jeśli chodzi o drzewa w parku to cisy zostały usunięte dlatego, że Rynek po 

modernizacji ma wyglądać spójnie, zgodnie z zagospodarowaniem tego terenu. Zastanawiamy 

się nad nasadzeniami, postaramy się ustawić przy ławkach jakieś osłony, które dadzą cień. W 

sprawie wyprowadzania psów burmistrz zauważył, że powinniśmy się czuć gospodarzami 

terenu i dbać o porządek. Jeśli chodzi o pytanie Radnego Madejskiego to część chodnika i 

oświetlenie, będą robione przy okazji budowy obwodnicy Lipska. Pozostałą część chodnika 

postaramy się wykonać wspólnie ze Starostwem. Jeśli chodzi o folie rolnicze to nie możemy 

ich na razie odbierać, bo nie są ujęte w cenniku Zakładu Usług Komunalnych. 

Michał Hubert Patyk, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zauważył, ze folie rolnicze to problem 

wielu gmin. Dodał, że w regulaminie odbioru odpadów nie ujęto folii rolniczych i trzeba to 

zrobić przy konstruowaniu następnej uchwały. Powiedział, że firmy odbierające  odpady nie 

są zainteresowane odbiorem odpadów rolniczych i lądują one w lasach. 

Witold Józef Wypchło, Radny Rady Miejskiej w Lipsku powiedział, że przy ul. Wola 

Cukrowa w rowie leżą opony od ponad roku. Nikt nie chce ich zabrać. Radny dodał, że w 

gminie Solec podczas akcji sprzątania ziemi młodzież zebrała sporo odpadów. 

Jacek Wielorański odparł, że problem śmiecenia jest powszechny i gmina nie może sprzątać 

działek prywatnych. Tereny, które są pod zarządem gminy sprzątane są sukcesywnie w miarę 

możliwości, niestety brakuje ludzi do pracy. 

Witold Józef Wypchło, Radny Rady Miejskiej w Lipsku stwierdził, że  na  Rynku potrzebny 

jest jak  najszybciej monitoring. Kosze miejskie po weekendzie pełne są odpadów bytowych.  

Jacek Wielorański, Burmistrz odpowiedział, że na monitoring są już zabezpieczone pieniądze 

w budżecie. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Lenart stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i dokonał zamknięcia obrad XXXVI sesji Rady Miejskiej w Lipsku. 

 

 

  

Sporządził:  Anna Idzikowska 


